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STANOWISKO URZĘDU MIASTA W SPRAWIE WNIOSKU RODZICÓW KLAS 6C I 6D 

Urząd Miasta przyjął  stanowisko i zapewnienie obu Pań  Dyrektor, że: 

- dyrektor SP nr 1 Pani Anna Lipkowicz zapewni komfort nauczania, wychowania i opieki dzieciom i 

młodzieży od oddziałów zerowych do klas ósmych przy pozostawieniu klasy 6c i podtrzymała to 

stanowisko przy wniosku rodziców uczniów klasy 6d, przy jednoczesnym rozumieniu zapewnienia 

bezpieczeństwa szeroko pojętego, 

- dyrektor SP nr 4 Pani Dorota Borowczak wspomniała, że pozostawienie klasy 6c i 6d spowoduje 

konieczność  uzupełniania etatów przez niektórych nauczycieli w SP1, w związku z czym Dyrektor SP4 

otrzymała gwarancję  przyjęcia „przedmiotowców" nawet z uwzględnieniem godzin 

ponadwymiarowych. 

Pani Dyrektor Dorota Borowczak w rozmowie z nami wskazała na fakt, iż  przejście klas 6c i 6d do jej 

szkoły nie zabezpieczy placówki przed restrukturyzacją  wynikającą  z niżu demograficznego. 

Z poważaniem 

Robert Cha iński 
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Rada Miasta Świdwin 

W związku z otrzymaną  prośbą  rodziców uczniów klasy 6c PSP1 w Świdwinie z dnia 
2 października 2020 r. oraz prośbą  rodziców uczniów klasy 6d PSP1 z dnia 17 lutego 2021 r., 
podjęliśmy decyzję  o nie zmienianiu uchwały Nr XXVI/215/17 Rady Miasta Świdwin z dnia 
29 marca 2017 r. w sprawie wskazania uczniom oddziałów klas świdwińskich szkół  
podstawowych miejsca realizacji obowiązku szkolnego w Publicznej Szkole Podstawowej 
nr 4 powstałej z przekształcenia Publicznego Gimnazjum nr 1 w Świdwinie. 

Uczniowie klas VI c i d, rodzice oraz nauczyciele od kilku lat byli świadomi tego, że dwa 
ostatnie lata edukacji na szczeblu podstawowym będą  realizowali w innej szkole. 
Po uważnym wysłuchaniu przedstawicieli rodziców, dyrektorów obu placówek, psychologa 
oraz dokonaniu szczególowej analizy przedstawionych próśb, postanowiliśmy kontynuować  
migrację  klas zgodnie z przyjętym w 2017 roku harmonogramem. 

Podejmując decyzję  kierowaliśmy się  przede wszystkim dobrem uczniów, na które składa się  
szereg czynników - począwszy od zagadnień  organizacyjnych i logistycznych, przez szeroko 
pojęte bezpieczeństwo, aż  po aspekty psychologiczne i pedagogiczne. Zapewniamy, że obie 
klasy szóste przejdą  do nowej szkoły w niezmienionym składzie osobowym. 

Jesteśmy przekonani, że w nowej szkole uczniowie zostaną  przyjęci szczególnie ciepło 
i otoczeni opieką. 
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